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Háború az emberekért – Kabal kontra Csillagmagok

A vakcina: Ez nem valami elkülönített dolog, mint a repülőkből kibocsátott kémiai-

kondenzcsíkokkal  kapcsolatban  is,  ez  is  több  komponensű,  néha  egyetlen

oltóanyagba kombinálják őket, például a három-az-egyben oltásban, úgy mint a

covidban,  több  anyagot  kombinálnak  össze.  Nagyon kevesen beszélnek  erről  a

médiában,  nagyon-nagyon kevesen.  És senki  nem látja  meg azt  a  kapcsolatot,

amelyet most elmagyarázok neked. Ez olyan komoly hogy nincs semmi ami ezen

túltenne, és semmi nem is tudna. 

Amellett,  amint elmondtuk korábban hogy mi van a fecskendőben és amit már

részletesen  megbeszéltünk,  van  még  valami,  márpedig  az,  hogy  mi  a  totális

szándékuk ennek legyártóinak, és azok mögötti sötét mestereiknek.

Úgy tervezték az adalékokat, hogy az leválassza a lelket a testtől, a test-agy és az

ahhoz  kapcsolódó...  lélek-szellem  kapcsolódás  leoldásával,  ezáltal  a  lakosság

irányítása  és  robotizálása  azaz  az  AI  technológia  és  a  transzhumanizmus

alkalmazása  egyszerűsödik.  Ez  közvetlenül  összefügg  a  vakcinákban  jelenlévő

nanochipek és nehéz fémek jelenlétével. 

Már beszélnek róla itt-ott – de még mindig nagyon kevés helyen – arról hogy arra

tesznek lépéseket,  hogy elnyomják az egyének spirituális gondolatait  és ezáltal

felszámolják a vallási  fanatizmust.  Úgy vélik,  hogy ez valami „jó” a terrorizmus

állítólagos ellenőrzésére, de persze ez csak a kifogás, mert mindannyian tudjuk,

hogy a terrorizmust ők maguk okozzák, és ugyanazok akik a sötét Új-Világrend

alapító  tagjai  ők  állnak  a  háttérben  és  többek  között  ezzel  akarják  elérni  és

https://youtu.be/HR12m8Y3Vh0


fenntartani hatalmi céljaikat.

Többen,  akik  kipróbálták az önkéntes csoporton belül  a covid vakcinákat (nem

tudni  hányan)  neurológiai  problémákat  tapasztaltak  a  vizsgáló  orvosok  állítása

szerint,  és  hogy  mi  történt  velük  utána,  az  el  lett  tussolva.  De  az  a  kevés

információ, amelyet maguk az önkéntesek adtak ki, az volt, hogy már nem érzik

magukat semminek, nincsenek érzelmeik, halottnak érzik magukat. Még egyszer

hozzáteszem, hogy azt követően mi történt velük, az ismeretlen.

Információim, amelyek ezt alátámasszák, és amiről senki sem beszél:  közvetlen

kapcsolat  van a vakcinák (az összes),  de különösen a hármas-vakcinák között,

amelyet  azok  a  kisgyermekek  kaptak  akiknél  aztán  kialakult  az  autizmus.  Az

autizmus  szinte  nem  létezett  1900  előtt  de  100  000-ből  egy  talán  egy  eset

előfordult, míg ma 30-ból egy, más források szerint 18-ból egy embernél kialakul.

Ez  így  lett  tervezve.  Ennek  több  oka  is  van,  de  a  legfontosabb  az,  hogy

megakadályozzák ezáltal a csillaggyerekek, azaz az aktivált csillagmagok belépését

a  bolygóra,  akik  emlékeznek  rá  vagy  sem  alapvető  küldetése  az  emberiség

történelmének  a  jó  felé  történő  megváltoztatása  és  pozitív  irányba  segítése.

Ezenkívül az oltást övező egész procedúra csakúgy mint annak hatása fájdalmat és

szenvedést  okoz,  ami  táplálja  az  azon  élősködő  háttérben  meghúzódó  negatív

lényeket. Továbbá ez elősegíti a mesterségesen előidézett alacsony frekvenciájú

emberek  létrehozását  akik  élő  szervezetet  biztosítanak  regresszív  entitások

belépő- portáljaiként, a társadalom feletti uralom érdekében. 

Visszatérve az autizmushoz: amit okoz az, hogy megakadályozza az agy normális

módon  való  fejlődését,  többféleképpen  gátolja  az  idegsejtek  képződését  és

dendritek,  idegi  hálózatok  kapcsolatainak  kialakulását.  A  tudatosság  nem  a

testben van, és az agy sem hozza azt létre a tudatot, inkább úgy kell érteni ezt,

hogy az (a tudat) a testre fordítja figyelmét. A lélek tehát nem tud belépni. Ha

megteszi  akkor  rosszul  és  hibákkal,  ami  hibás  hálózatot  vagy  kapcsolatokat

nyomtat az agyi szerveződésekre, azaz dendrit hálózatra, amelyek ezért fizikailag

az ember agykárosodásként jelenik meg és marad fenn és további hibás hálózatok

kiépítése követi azt. Ugyanez az elv.



Az  autizmussal  élő  gyermekek  fizikailag  is  sokat  szenvednek,  nemcsak  a

beilleszkedés hiánya miatt, hiányzik belőlük az empátia, és sok esetben még az

emberek arckifejezéseiben sem képesek leolvasni az érzelmeket. Olyan érzésük

van mintha a fejük belül égne. És ez olyan nehézfémek miatt van, mint a higany.

Ezért sírnak olyan sokat, és sikítanak és megtámadják magukat. Ez hajlamossá

teszi őket az alacsony entitások belépésére is.

Közvetlen kapcsolat található a covid vakcina, a három-az-egyben oltás között az

emberek  elméjének  és  a  szellemmének  fejlődére  gyakorolt  negatív  hatásuk,

valamint  megakadályozza  a  tudat  belépését  és  a  testen  keresztüli

közreműködését. Van még egy nagyon veszélyes dolog, amelyet tudatosítani kell.

És már említettem ezt korábban, de nem vagyok megelégedve azzal, hogy miként

került át azt a nyilvánosság számára, mert ez őket is érinti. 

Nagy harc folyik a Földön, akörül és több szinten. És az emberek középen vannak.

Amit embernek hívsz,  mint az igazán emberi,  számunkra ők az alvók, vagy akik

egyszerűen betartják a szabályokat és csak lenni-élni akarnak, fizetik az adót és

híreket néznek, meg hasonlók. Ismered őket. Aztán pedig ott van a nem-emberi

légió, akik harcban állnak az emberekért emberként rejtőzködve, elhitetve, hogy

emberek.  Mint  már  korábban  mondtam:  és  ez  tény,  ami  ma  zajlik,  az  a  civil

népesség  elleni  támadás,  a  covid  a  legjobb  példa  rá,  valamint  a  társadalom

megosztása,  és  az  okozza  amit  sokan  úgy  hívnak  Bolygószintű  újraállítás

(Planetary reset), és ez a légió, a csillag-gyermekek „hibája” mert de-stabilizálják

a rendszert azaz a Mátrixot. 

A  Kabal,  az  az  emberi  rész,  akik  az  alacsony  tudatszintű  Bilderbergek,  meg  a

többiek...  rettegnek attól hogy az emberek felébrednek. Rettegnek attól,  hogy a

tömegek  teljesen  felébrednek  arra  az  egyszerű  tényre:  hogy  hatalmas

hazugságban élnek és manipulálják és szörnyűségesen kihasználják őket minden

szinten.  Az  illumináti  egyik  női  tagját  idézve,  akinek  az  üzenete  hozzám  lett

eljuttatva: „Ha a lakosság megtudja, ki tette mindezt velük, ők a világ végezetéig

vadászni  fognak  ránk,  és  nem  lesz  hova  rejtőzködni,  meglincselnének  minket

kegyelem nélkül". Idézet vége. 



Szóval a hatalmon lévők az emberek teszik mindazt amit látunk a saját túlélésük

érdekében,  mivel  felfigyeltek  a  számukra  szörnyen  felgyorsult  emberiség

ébredésére. Ezért rejtőzködnek, mint patkányok a barlangjaikban és több földalatt

létesített vermeikben. 

De ez  új  felismerésként  felmerül  bennem:  nem arról  van szó,  hogy  az  emberi

populáció  az  ellenségük,  mivel  szükségük van rájuk.  De ugyanakkor  gyűlölik  is

őket,  mert  nélkülük  ők  semmik  és  jól  tudják,  hogy  az  emberek  képességeik

erősebbek,  mint  az  övék.  Nincs  empátiájuk.  Az  embereknek  viszont  van.

Legalábbis  bizonyos  mértékig  mert  ezért  logikus  az,  hogy  nem is  sejtik  annak

lehetőségét,  hogy  a  kormányok  ilyen  szörnyűségeket  tennének  ellenük,  olyan

dolgokat  amiről  ők  úgy  hiszik  nem  tennék  meg  velük,  mert  nem  mernék.

De  a  titkos  társaságok  tagjai  akik  a  Földet  irányítják  igen  is  megteszik!  Ők

valójában  gyűlölik  a  tömegeket.  Mert  nagyon  veszélyeztetettnek  és

kiszolgáltatottnak  érzik  magukat  hiszen  ha  a  tömegek  felébrednének,  akkor

számukra mindennek vége. De az emberek önmagukban nem az ellenségeik, úgy

gondolnak rájuk mint a szarvasmarhákra ezért úgy gondolják muszáj csökkenteni a

lakosság számát, hogy aztán a maradék jobban ellenőrizhető legyen. 

Az ellenséget mi jelentjük számukra, a nem-emberei lények fentről... tömegeket 

informálva és ébresztgetéssel támogatva őket! 

Az ellenségeik többnyire a Csillagmagok, Csillag-gyerekek. Olyan emberek, mint

te, vagy posztjaid kedvelői, követőid. És mások. Az ébredők az igaz ellenségeik, és

ez egy harc, háború az ébredők és elnyomók között az emberi elme irányításának

megszerzésére indított küzdelem. Láthatod mi megy végbe a YouTube-hoz hasonló

médiában zajló fergeteges cenzúrában.  A kétségbeesett  kísérlet a csillagmagok

elhallgattatására.  A  másik  oldalon  indított  támadás  az  oltások,  arra  való

próbálkozás,  hogy  feltartóztassák  őket,  hogy  megakadályozzák  őket  a  testekbe

jutásukban, hogy lélekben csatlakozzanak az emberekkel.

Gosia: Mi van a Bolygóközi-föderációval? Van közös ütemtervük a Kabal-val?



Yazhi: A Föderáció egy másik téma, amely bonyolult, és az egy másik szint, abból

áll,  hogy  megadják  a  Föld  lakóinak  azt,  amit  átlagosan  szeretnének  amolyan

kollektív  akarattal,  amely  alig  vagy  egyáltalán  nem foglalkozik  az  etikával  vagy

ilyesmivel. De a Föderáció szintén a Föld problémáinak a tükörképe ahogy a Föld

is  tükrözi  a  Föderáció  problémáit,  ugyanannak  az  érmének  a  két  oldala.  De

egyelőre gyakorlati okokból a probléma azon részére kell koncentrálnunk amiben a

Föld jelenleg van.

Azt  mondhatjuk,  hogy  az  „újraállítás”-nak  több  szinten  is  megkezdődött  a

beiktatása. De nekünk most az emberi Kabal-ra kell összpontosítanunk, mert az a

felébredt embereket, mint fő ellenséget célozza meg. Ezért blokkolták sokuknak a

YouTube csatornáját, hogy megakadályozzák az ébredőket, hogy még több elmét

ébresztve  maguk  mellé  állítsanak,  mert  ezzel  a  Kabal  és  az  Illuminátiak

meglincselésének  veszélye  egyre  nagyobbá  válik.  Végeredményben  én  ezt  úgy

látom mint egy ET háborút a Kabal ellen, az emberi elme mint kollektíva feletti

irányítás átvételéért.

Gosia: A Kabal, de kire hivatkozol pontosan? Hüllőkre? Vagy más regresszív

entitásokra? Vagy azok felettire?

Yázhi: Nem, nem, ezeket most hagyjuk ki. Ezek más szintek. Egyszerűsítsünk. Lásd

ezt emberi politikusként, vezetőkként, kultuszvezetőkként de mind „emberi” harc 

az emberek feletti ellenőrzésért.

Gosia: Ok, akkor az emberi aspektusra utalsz. De azok nem a regresszív lények 

belépő kapui? Minden ezzel van kapcsolatban nem?

Yázhi:  Tudom, nem lehet szétválasztani e többi aspektust. Mert igen is vannak

hüllők  és  regresszív  entitások  mögöttük.  És  azok  nagyon  is  valóságos  módon

akarják megszerezni embert tudatot, mivel azoknak nincsenek, és mert át akarják

venni az irányítást a felett ami generálja őket (az embereket). Ezért támadják az

emberi lelket. Itt lépnek képbe az oltások. És kihangsúlyozom az ellenük történő

figyelmeztetésem.



És végső soron...  e küzdelemre nem lehet azt mondani, hogy emberi küzdelem.

Mert  mindkét  ellenfél  végül  is  nem-emberi  eredetű.  A  Kabal,  az  Illumináti  a

regresszív  hüllőikkel  és  másokkal  szövetkeznek  mint  például  „archonok”.  A  mi

oldalunkon a csillagmagok és az úgynevezett „belépők” és hasonlóak vannak de

valójában nem-emberek.  Ezért  mondtam korábban,  hogy  ez  egy  ET  háború  az

emberi elme és lélek irányítása felett.  De itt szeretném kihangsúlyozni, hogy az

Illumináti az ébredetteket, akár csillagmagok akár nem, elsődleges ellenségnek és

célpontnak látja.

És könnyen látható, hogy miért. Nagyon is nyilvánvaló módon, azért mert mindaz,

amit látsz, a covid, a korlátozások és a megannyi szigorítások azért vannak, mert

azok akik irányítják a Földet, bárki is legyen az bármilyen szinten, már tudja jól,

hogy jelenleg megszállás alatt  vannak.  És mi vagyunk a megszállók.  És tudom

magamról, hogy én annak egy veszélyes fajtája vagyok. Ezért te is az vagy. Mindez

azt is jelenti, hogy mi hatalmas erőben vagyunk. Tudd ezt és tartsd észben. De fel

kell tenned magadnak a kérdést, hogy akkor vajon helyesen cselekszünk-e, végül

is a világ az övék. És technikailag mi vagyunk akik a betolakodnak az űrből.  A

csillagmagokat és felébredt csapatokat vetünk be. 

De tudod mit? Saját maguk döntöttek úgy hogy segítenek, saját akaratukból nem

azért mert ráerőltettük őket, ők azok amik mindig is voltak! Ezért tudom, hogy a jó

oldalon  állok.  Mert  tisztában  vagyok  vele,  hogy  az  emberekbe  aludva  vagy

felébredve azt manipulálják, hogy ő maguk akarják mindezt. 
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